



الإعلان ع<u>ن التمديد</u> في فتح باب الترشح لمنح برنامج +ERASMUS ع<u>ن التمديد</u> في فتح باب الترشح لمنح برنامج +2018/2017 للإطارات الأكاديمية للسنة الجامعية 2018/2017

في إطار برنامج +Erasmus المنخرطة فيه جامعة سوسة، نعلمكم أن الجامعة البلغارية " Erasmus الترشح "University of Management" أعلنت عن التمديد في الإعلان الخاص بفتح باب الترشح لتقديم منح لفائدة الإطارات الأكاديمية في الاختصاصات التالية: إدارة الأعال، علوم الاقتصاد والتصرف، وأنظمة الكمبيوتر وذلك خلال السنة الجامعية 2018/2017 ولمدة أسبوع. الرجاء تقديم ملفات الترشح مباشرة إلى مكتب التعاون الدولي بجامعة سوسة قبل يوم 30 أفريل 2018.

الوثائق المطلوبة:

1/ مطلب ترشح باسم رئيس جامعة سوسة

2/ سيرة ذاتية CV EUROPASS بالإنقليزية

3/ نسخة من الصفحة الأولى لجواز السفر

4/ رسالة تحفيز Lettre de Motivation بالإنقليزية

7/ برنامج العمل ممضى من قبل مدير او عميد المؤسسة . (يمكن تحميل العقد من موقع الواب لجامعة سوسة).



Call for application Erasmus+ICM Program Between

Varna University of Management, Bulgaria And University of Sousse Tunisia Academic year 2017/18

Under the framework of the signed inter-institutional agreement with the University of Sousse, Varna University of Management, Bulgaria announced the extension in the call for application to welcome International Erasmus+ <u>Academic staffs</u> (Economics- Management-Business administration and informatics) for a one-week mobility program (Summer 2018).

Deadline to submit your application to the Bureau of International Office in the University of Sousse: 30th of April 2018.

Documents to be submitted:

- 1/ CV Europass
- 2/ Copy of Passport
- 3/ Motivation
- 4/ Work plan signed by the director or dean of the Home Institution.

For more information, please contact the International Relations Office in the University of Sousse

